

Referat fra Bestyrelsesmøde i Kbh Å

15. august 2024 16:52

Referat fra vores bestyrelsesmøde d. 15. august

Mødet på Google-meet

Deltagere: Kasper, Uffe, Bodil, Peter (referent), Paul (fra punkt 2), Nicholas (fra punkt 2)

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt (Punkterne 3 og 2 byttet om)

2. Koordination og samarbejde med ÅUK

Vi vil gerne have ÅUK (en repræsentant) med til vores bestyrelsesmøder. Hvis de kan finde en repræsentant, sender vi gerne invitationen ud. Bodil tager kontakt til deres nogen fra bestyrelsen og hører hvad de kan forestille sig og om de vil deltage i vores bestyrelsesmøder.

Vi kan hver især gribe ud til ÅUK for at inddrage dem i vores arbejdsgrupper.

3. Er alle møder i grupperne fra opgaveplanen i kalenderen?

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ftvWq6rP6N-wpIVMsob8_bH2tim9NXNZsxYdFiRQNww/edit?gid=0#gid=0

Event ansvarlig tilføjes af Kasper. Herudover er der faktisk gang i alle grupper.

Ingrid har meldt sig som hjemmeside koordinator. Nicholas spørger for at hun kommer igang, som en del af det eksterne kommunikations arbejde.

4. Plan for valg af øvrige kandidater

Lidt formelt: KV kandidater valgt kalenderåret før KV valg er valgt frem til næste valg (§ 12, stk. 4 i Københavns kommuneforenings vedtægter). Vi skal herudover have et opstillingsmøde i marts.

Kasper har udarbejdet en kommunikationsplan, som forudsætter

at vi flytter opstillingsmødet til midten af december

Årsagen er, at man så formelt kan nå at have været medlem i 90 dage, til det næste opstillingsmøde; desuden skaber det en deadline for at få kandidater, og dermed noget energi. Dette støtter bestyrelsen.

Der var lidt betænkeligheder omkring december - endelig dato udmeldes af kandidatgruppen snarest.

at vi supplerer den digitale kampagne med flyers ud til studenterboliger.

Bestyrelsen tilgår flyer ideen, men foreslår at den rettes mod et opstartsmøde, hvor man tiltrækker nye medlemmer til 'vi har nyt politisk program', 'ny sæson', 'kom og mød op', 'sådan kan du sætte dit præg på vores politik'.

Rækkefølgen på stemmesedlen for kandidater til KV25 lægges fast i marts. De der måtte komme herefter, kommer sidst på listen.

5. Plan for valg af spidskandidat

Bestyrelsen har fået en henvendelse fra Troels

Hvordan stiller bestyrelsen sig om delt spidskandidat

Kan vælgerne forstå, at vi nu stiller med dobbeltborgmesterkandidat? De skal nok have lidt af hvad de kender (procedure) og være alternativ på vores forslag.

Skal spidskandidaten nødvendigvis være borgmesterkandidat?

Vælgerne kan forstå, at spidskandidaten også er borgmesterkandidat. Vi skal ikke mudre kommunikationen.

Vores valggruppe (Kasper og Paul) tager kontakt til Troels for at forstå formalia og formål omkring forslaget, så vi hurtigt kan tage stilling på næste bestyrelsesmøde.

Spidskandidaten vælges på opstillingsmødet. Vi fastholder dette valg til 9. november 2024.

Der afholdes også opstillingsmøde for Frederiksberg d. 9. november. Uffe tager kontakt til Anne Dorthe Kring omkring at blive valgt som kommuneansvarlig på næste bestyrelsesmøde.

Der skal etableres samarbejde med Omegnens Storkreds omkring valg til regionen - valggruppen står for det.

6. Indsupplering i bestyrelsen (Storkreds)

I Storkredsen har vi kun en kvinde, men da der blev valgt to - så er bestyrelsen er stadig beslutningsdygtig.

Vi skal gøre en indsats for at få flere i bestyrelsen - hvis vi finder nogen i god tid, så opgraderer vi opstillingsmødet til et årsmøde med indsupplering som punkt; men vi vil mest bruge kræfter på kandidater for nu.

7. Gæster til kommende møder

Peter koordinerer at vi får besøg af Kristian (vores HB repræsentant), Jonathan Ries

(Hovedbestyrelsesforperson, har selv bedt om et møde) samt Ane Jette. Disse lægges før/efter indkaldte bestyrelsesmøder.

8. Evt.

Møderne udvides til 2h

9. Næste møde er 2.september kl. 17 som fysisk møde. Her diskuteres bl.a. Økonomi, kommuneansvarlig for Frederiksberg, Liflandsgade, evt mere om henvendelsen fra Troels.

Næste møde:

- valg af kommuneansvarlig for Frederiksberg
- Økonomi
- Henvendelsen fra Troels, hvis det ikke allerede er gjort.
- Indarbejde vedtægter fra BR
- Liflandsgade - Peter tager kontakt til ham der godt kan lide